

## Terms and Conditions

## الشروط والأحكام

- This Samsung “Galaxy Z Series Reviews” Campaign (“**Campaign**”) shall start on 19 June 2024 and end on 10 July 2024 (the “**Campaign Period**”) and is intended to increase reviews of the Galaxy Z Series that includes Galaxy ZFold5 and Galaxy Z Flip5 (the “**Device**”) from customers in United Arab Emirates, Bahrain, Kuwait, Oman and Qatar (“**Territory**”), and stand a chance to win a **Galaxy Watch6** (the “**Prize**”). The color of the Prize is subject to availability.
- سوف تبدأ حملة "تقييمات سلسلة Galaxy Z" ("الحملة") من سامسونج بتاريخ 19 يونيو 2024 وتنتهي بتاريخ 10 يوليو 2024 ("فترة الحملة") وتهدف إلى زيادة التقييمات لسلسلة Galaxy Z التي تتضمن هاتف Galaxy ZFold5 وهاتف Galaxy Z Flip5 ("الجهاز") من العملاء في الإمارات العربية المتحدة والبحرين والكويت وعمان وقطر ("المنطقة"), حيث يمكنكم الحصول على فرصة للفوز بساعة Galaxy Watch6 ("الجائزة"). علماً بأن لون الجوائز يخضع للوفرة.

Mechanism:

الآلية:

- The Customer must visit Samsung website: [www.Samsung.com/ae](http://www.Samsung.com/ae) (“**Website**”) to submit a review for the Device on the Website to qualify (“**Content(s)**”).
- يجب على العميل زيارة موقع سامسونج الإلكتروني: [www.Samsung.com/ae](http://www.Samsung.com/ae) ("الموقع الإلكتروني") لتقديم تقييم بشأن الجهاز على الموقع الإلكتروني حتى يصبح مؤهلاً للحصول على الجائزة ("المحتوي").
- Customer must own a Device, and shortlisted winner will be verified with device IMEI number.
- يجب أن يمتلك العميل جهازاً، وسيتم التحقق من الفائز في القائمة المختصرة باستخدام رقم IMEI للجهاز.
- All participating customers will enter a Prize draw and 1 winner (the “**Winner**”) will be randomly selected by Samsung.
- سوف يدخل جميع العملاء المشاركين في السحب على الجائزة وسوف تقوم سامسونج باختيار فائز واحد ("الفائز") عشوائياً.

## أهلية المشاركة

### Participation Eligibility

- موظفو سامسونج وشركاؤها غير مؤهلين للمشاركة في هذه الحملة.
- Samsung and Samsung associates' employees are not eligible to participate in this Campaign.
- هذه المشاركة صالحة فقط للمشاركين الذين تبلغ أعمارهم ثمانية عشر (18) عاماً فأكثر.
- This participation is only valid for participants aged Eighteen (18) years and above.

## شروط الفانز

### Winner Terms

- سوف يتم الاتصال بالفائز من خلال عنوان بريده الإلكتروني المسجل على الموقع الإلكتروني لاستلام الجائزة.
- The Winner shall be contacted through their email address registered on the Website in order to receive the Prize.
- الجائزة غير قابلة للاستبدال نقداً أو بمنتجات سامسونج الأخرى.
- The Prize is not exchangeable for cash or other Samsung products.

## شروط عامة

### General Terms

- يمنح المشاركون شركة سامسونج تصريحاً كاملاً لاستخدام المحتويات الموجودة على موقعها الإلكتروني أو أي قناة إعلامية خاصة بها عبر الإنترنت أو في أي مكان تجده شركة سامسونج مناسباً. يوافق المشاركون أيضاً على استخدام المحتويات لأغراض الترويج للمحتوى التجاري لشركة سامسونج وأن حقوق الملكية الفكرية المتعلقة بها ستكون ملكاً لشركة سامسونج وحدها.
- Participants fully grant Samsung the permission to use the Contents on its website or any online of its media channel or anywhere Samsung finds appropriate. Participants also consent to the usage of the Contents for the purposes of promoting Samsung commercial content and that the intellectual property rights related thereto shall be the sole property of Samsung.

- The selected Winner shall receive the Prize at his/her own responsibility and understands that Samsung shall not be liable to him/her for any loss and/or damages of any kind whatsoever once delivered.

• سوف يحصل الفائز المختار على الجائزة على مسؤوليته الخاصة ويدرك أن سامسونج لن تكون مسؤولة تجاهه عن أي خسارة و/أو أضرار من أي نوع أياً كان نوعه بمجرد تسليمها.
- Samsung shall be entitled at its sole and absolute discretion to terminate or modify this Campaign or modify, vary, delete or add to any of these Terms and Conditions at any time prior to or during the Campaign Period.

• يحق لشركة سامسونج، وفقاً لتقديرها الخاص والمطلق، إنهاء أو تعديل هذه الحملة أو إجراء تعديل أو تغيير أو حذف أو إضافة على أي من هذه الشروط والأحكام في أي وقت قبل فترة الحملة أو خلالها.
- Any dispute of whatever nature, which is directly or indirectly related to Campaign, shall be governed by the laws of the country in the territory where is residing the participant, and shall be resolved by the competent courts in this country.

• يخضع أي نزاع أياً كانت طبيعته، والذي يرتبط بشكل مباشر أو غير مباشر بالحملة، بقوانين البلد الذي يقيم فيه المشارك، ويتم حله من قبل المحاكم المختصة في ذلك البلد.